
	  
	  

Lelystad	  
8	  Maart	  2013	  

	  
AAN	  DE	  VOORZITTER	  VAN	  DE	  GEMEENTERAAD	  
	  
	  
Op	  11	  oktober	  2011	  stelden	  wij	  mondelinge	  vragen	  over	  eergerelateerd	  geweld	  in	  Lelystad.	  Namens	  
het	  college	  zegden	  twee	  portefeuillehouders	  toe	  nog	  met	  nadere	  gegevens	  te	  zullen	  komen.	  Tot	  op	  
heden	  heeft	  die	  informatie	  ons	  niet	  bereikt.	  
	  
Graag	  verzoeken	  we	  het	  college	  de	  vragen	  alsnog	  te	  beantwoorden.	  Voor	  de	  volledigheid	  
herformuleren	  we	  ze	  hier,	  en	  voegen	  we	  een	  kopie	  bij	  van	  de	  betreffende	  raadsnotulen.	  
	  
	  
Al	  jaren	  is	  het	  Lelystads	  beleid	  dat	  zaken	  als	  eerwraak	  en	  meisjesbesnijdenis	  hier	  niet	  getolereerd	  
worden.	  Maar	  ook	  al	  jaren	  lukt	  het	  ons	  niet	  om	  hierover	  cijfers	  te	  bemachtigen.	  
1. Hoe	  vaak	  komen	  die	  zaken	  in	  Lelystad	  voor?	  
2. Is	  dat	  meer	  of	  minder	  dan	  een	  paar	  jaar	  geleden?	  
3. Klopt	  het	  (nog	  steeds)	  dat	  van	  eergerelateerd	  geweld	  geen	  registratie	  plaatsvindt,	  omdat	  dit	  “onder	  

de	  vlag	  gehouden	  moet	  worden”?	  
a. Zo	  ja:	  kan	  het	  college	  of	  de	  burgemeester	  of	  de	  veiligheidsregio	  dit	  beleid	  veranderen,	  of	  betreft	  

dit	  landelijk	  beleid?	  
b. Zo	  nee:	  kan	  de	  raad	  inmiddels	  (alsnog)	  in	  het	  bezit	  worden	  gesteld	  van	  ervaringscijfers	  over	  

eergerelateerd	  geweld	  in	  Lelystad?	  
	  
	  
Namens	  de	  Partij	  van	  de	  Arbeid,	  
Moestafa	  Elmhassani	  en	  Emiel	  van	  der	  Herberg.	  
	  
	  
	  
	  
	  



RAADSNOTULEN	  11	  OKTOBER	  2011	  
	  
	  

	  


